
    

SCHRIFTELIJKE  VRAAG
Indiener: Frank Jonk (CDA)

Onderwerp: Cijfers EUP

Datum indiening vraag: 08-01-2020

Datum verzending antwoord:

Formulering: 

In het voorjaar van 2019 is EUP2 aangenomen. Bij het bespreken van dit programma 
mistte de raad echter de cijfers van energieopwekking en energiebesparing over 
2018. Door het ontbreken van deze cijfers is het moeilijker om te sturen op dit 
onderwerp. Destijds is toegezegd dat de cijfers in oktober 2019 zouden verschijnen. 
We hebben deze echter nog niet ontvangen.

Vraag: Beschikt de portefeuillehouder inmiddels over deze cijfers en zo ja, wanneer 
worden deze gedeeld?

Antwoord: 

Vraag: zo niet, hoe kan het dat deze cijfers na ruim een jaar nog steeds niet bekend 
zijn?

Antwoord: 

Vraag: zo niet, wanneer kunnen we deze cijfers verwachten?

Antwoord:

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


